



KENYATAAN TAWARAN

No Rujukan	SH105/2021(13036)
Tajuk Perolehan	SEBUT HARGA CADANGAN KERJA-KERJA MENAIKTARAF DAN MENGGANTIKAN PAIP AIR UTAMA DAN PAIP AIR AGIHAN SEDIADA DARI JENIS ASBESTOS KEPADA JENIS `MILD STEEL CEMENT LINER` (MSCL) DI PUSAT KESIHATAN UNIVERSITI, UNIVERSITI PUTRA MALAYSIA, SERDANG, SELANGOR DARUL EHSAN.
No Peti	NO. 1 (JIKA DOKUMEN SEBUT HARGA DIHANTAR DENGAN MENGGUNAKAN PERKHIDMATAN POS BERDAFTAR / KURIER, PETENDAR HENDAKLAH MEMASTIKAN DOKUMEN TERSEBUT SELAMAT TIBA DI ALAMAT YANG TELAH DITETAPKAN PADA ATAU SEBELUM JAM 12.00 TENGAHARI TARIKH TUTUP IKLAN. SEBARANG KELEWATAN YANG TIMBUL DALAM URUSAN TERSEBUT TIDAK AKAN DILAYAN).
Tarikh Iklan	12-10-2021 (SELASA)
Tarikh Tutup	26-10-2021 (SELASA)
Masa	12.00 Tengah Hari
Harga Dokumen (RM)	50.00
Tempat dokumen boleh diperolehi	Kaunter Pejabat Bursar II, Bahagian Kewangan Pengurusan Perolehan, Bangunan Canselori Putra, Universiti Putra Malaysia
Tarikh, Masa & Tempat Lawatan Tapak	Tidak Berkenaan
Kelayakan	Sijil Taraf Bumiputera, Sijil Perakuan Pendaftaran Kontraktor, Sijil Perolehan Kerja Kerajaan dan hanya penama di sijil Akaun Pendaftaran Syarikat sahaja yang boleh membeli Dokumen Sebut Harga dan tidak boleh mewakili pegawai selain daripada penama yang dibenarkan dalam sijil.
Kod Bidang	G1CECE20
Pegawai untuk dihubungi	ENCIK MOHAMMAD SHAHRIL BIN SALLEH (03-97696177)

1. PENYEBUT HARGA HENDAKLAH MENGEMUKAKAN SATU SALINAN SIJIL KELAYAKAN KEPADA PIHAK BURSAR SEBELUM DIBENARKAN MEMBELI DOKUMEN TAWARAN TERSEBUT
2. PEMBAYARAN DOKUMEN SEBUT HARGA HANYA DIBUAT SECARA ATAS TALIAN MELALUI APLIKASI BOOST ATAU MODUL PAY GATE SAHAJA SETELAH SEMAKAN KELAYAKAN PENYEBUT HARGA DIBUAT DI KAUNTER PEJABAT BURSAR II, BAHAGIAN KEWANGAN PENGURUSAN PEROLEHAN. BANGUNAN CANSELORI PUTRA, UPM. PEMBAYARAN MELALUI TUNAI TIDAK DIBENARKAN.
3. MASA PEMBELIAN DOKUMEN ADALAH DARI 8.00 PAGI SEHINGGA 1.00 PETANG (ISNIN HINGGA JUMAAT).
4. SEBUT HARGA INI TERBUKA KEPADA PETENDER YANG BERDAFTAR DI DAERAH HULU LANGAT, PETALING DAN SEPANG SAHAJA.